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 סיכום ישיבת צוות הניהול .

 : איילת , צפריר , זהבה , מיכל נ.ק. , סימה , לימור , מיכל נ. , נדב . נוכחות

בנושא .סוכם שנדב יוציא מכתב למחנכות/ים בבקשה לקיים שיחות בכיתות 1

הטיפוס על הגגות בבית הספר . יוסבר לתלמידים שאין לטפס על הגגות , על 

בכך ועל הכוונה להגיש תלונות לצוותי תגובה בכל מקרה של  הסכנה הכרוכה

 הפרת הכלל הזה .

 . 16.11סיכום מפגש צוות בית הספר ב .2

 חברי/ות צוות .  45*במפגש השתתפו 

והחטיבה הצעירה ורצוי לדבר על *בלט היעדר חלק ניכר ממחנכי/ות העל יסודי 

 כך בצוותים ולעודד את ההשתתפות .

 . 15.30, בשעה  21.12ת המפגש הבא , המיועד ל *הוחלט להתחיל א

*זהבה תבדוק עם נעמי אפשרות לשינויי תאריכים כך שלא כל המפגשים 

 יתקיימו בימי שני .

*מיכל נ. ורונית יאספו את סיכומי העבודה בקבוצות ויכינו את עיקרי הנושאים 

 לעבודה לקראת דיון בצוות הניהול .

וצלח , הן בתוכנו והן באוירה ששררה בו . *יש הסכמה על כך שהמפגש היה מ

 תודה מיוחדת למיכל נ. על עבודת הכנה מצויינת ולצפריר על הפעלת הצוות .

 פעולות של"ח ..3

צפריר העלה לדיון את השאלה האם על צוות הניהול לגבש תכנית פעולות 

 מחייבת לשכבות השונות או שההחלטות נתונות לצוותי המחנכים השכבתיים .

סוכם שצוותי החינוך בשכבה ידונו בהתאמת הפעולות לתכניות החינוכיות 

בהחלטה באילו פעולות שלהם , בכל שנה , ולעמדתם יינתן התפקיד המרכזי 

 להשתתף ואילו שינויים ניתן לערוך בהן .

 ייעוץ חיצוני לתהליכי העבודה בצוות בית הספר ..4

צועי חיצוני בליווי התהליכים נערך דיון בשאלה האם רצוי להסתייע בייעוץ מק

 שאנחנו רוצים לקדם עם צוות בית הספר השנה .

 סוכם שרצוי להסתייע בייעוץ חיצוני . בישיבה נוספת יוחלט איך לטפל בכך .

 

 רשם : נדב .


